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AFBUD: Elevrådet, Kirsten, Louise, Kristian. 
FRAVÆRENDE: Karen, Karina, Niels Peter, Elisabeth,  

 

 Opfølgning fra sidste møde •  

   

1.  Kort nyt: (17.20-17.40) 
a) Formanden 
b) Skoleledelsen 
c) SFO 
d) Elevrådet  
e) Andet.  

a)  
b) Der er ansat en pædagog mere til AKT+ fra 1/11. På 
torsdag er der ansættelsessamtaler til en lærer og en 
pædagog. 
Legepladsen - pt er der høringsfrist i 14 dage endnu. Vi håber 
vi kan nå at blive færdig i efteråret.  
Vi er blevet ramt af corona – pt er der 7 personaler og en elev 
der er ramt.  
c) SFO Kometen er pt i Fælles salen.  
d) De præsenterede det øvrige elevråd. 
Fra nu af skal 6. årgang også være med i elevrådet. For at få 
et yngere perspektiv med ind i elevrådet. De vil overveje om de 
skal inddrage 4. og 5. klasse 
Ønske at få flyttet skabe op på 1. sal. 
De ønsker Ice the i boden – Dorthe spørger Kitty. 
e)  
 

2 Status på 2026 planen, herunder princip 

for fravær (17.40 -18.10) 
 

Lennart lavede en gennemgang af 2026 planen og kom med 
en status på hvor vi er pt.  
De forskellige modeller – indskolingsmodel, mellemtrins model 
og udskolingsmodel, gør at der er flere vejledere i spil i dansk 
og matematik. Vejledningstimerne er til hhv holddeling, 
vejledning til lærerne, klassekonference. 
Princip om fravær skal være færdig, inden dette skoleår er 
omme. Fravær har et stort fokus.  
Den mangfoldige folkeskole – med mellemformer, inklusion og 
børnefællesskaber, er vi i gang med i 2a 
Sundhed og bevægelse – vi er i gang med at implementer 
bevægelsesstrategien, som blev vedtaget kort før Corona 
nedlukningen. 
 

3 Procedure uden lovgrundlag (18.10- 18.20) Vi er blevet bedt om at finde ”ikke lovbestemte procedure”, 
som man tænker der kan afskaffes.  

4. Info om Meddelelsesbogen (18.20-18.35) Meddelelsesbogen træder i stedet for elevplanen. Den bliver 
ikke så omfattende som elevplanen. Den beskriver matematik 
og dansk. Man kan tage andre fag med, hvis det er relevant.  
Fra 6. klasse og opefter er der en handleplan og aftale del. 

5. Planlægning af dialogkaffe den 8/11(18.35-

18.50) 

Der er dialogkaffe 8/11 fra kl. 16-17 med mulighed for at 

udvide til kl. 18.00 med efterfølgende skolebestyrelse møde. Vi 

bestiller kage hos Kitty. Dorthe tilretter plakaten og får den lagt 

på hjemmesiden, Facebook og Aula. 

6. Økonomi (18.50-19.10) Budgettet er lige blevet vedtaget, som vi skulle lave 
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høringssvar til. Den besparelse der handlede om 

Fællesledelse på skoleområdet er blevet taget af, og det ar en 

af de ting der ville få store konsekvenser for os.  

Rengøringsenheden bliver ikke lagt ud til skolerne. 

Skolens økonomi ser ud til at der kommer et lille overskud. 
Budgettet til kommende skoleår, bliver stort set det samme 
som det har været i år.   

Der kunne med fordel tænkes energibesparende tiltag ind på 
hele skolen. 

7. Eventuelt (19.10-19.20) 

 
• Der er kommet en henvendelse til bestyrelsen. 

• Der skal udarbejdes en kriseplan for elever 

8. Info fra skolebestyrelsen til forældre.  
(19.20-19.30) 
 

• Legepladsen. 

• Dialogkaffe 

• Økonomi i balance 

• Præsentation af de nye elever rådsmedlemmer. 

9.  Punkter til næste møde  
 

• Punkter fra dialogkaffe. 

• Energi spørgsmål 

• Skolefest/kulturuge 10 

• Skolerundvisning den 13/12 22 inden julefrokosten. 

10. Oplæsning af referat.  
19.30-20.00 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

Vi begynder med spisning! 
 

 
 

 
 


